
                 

    

Vragen over voortgang dossier Hanebijtershoek

Op 1 februari jl. hebt u de gemeenteraad medegedeeld dat het conflict rond de  
ontsluiting van de Hanebijtershoek via mediation tot een oplossing is gekomen. 
Betrokken partijen hebben een vaststellingsovereenkomst getekend.

Directe aanleiding tot die mediation was destijds een motie van de PvdA  in de 
raadsvergadering van 28 januari 2021.   
 
De  weg ligt nu dus open voor een goede ontsluitingsweg voor de woningen aan 
de Hanebijtershoek en vervangende nieuwbouw  op perceel Stationsstraat 19, 
waar  op dit moment nog een bouwval staat.

Wij  hebben geen nadere berichten meer van u ontvangen over de voortgang.
Wij begrijpen dat u niet alle details over de deal tussen partijen prijs kunt geven, 
maar tegelijkertijd vinden wij dat u  betrokken inwoners en partijen, evenals de 
gemeenteraad - bij uitstek in een lang slepende kwestie als deze -  goed op de 
hoogte moet houden van de ontwikkelingen. Met elkaar hebben we immers 25 
jaar  op een doorbraak in deze kwestie moeten wachten. 

Wij hebben een aantal vragen over de communicatie , de voortgang en enkele 
inhoudelijke aspecten. 

 Vragen:

1. Bent u het met ons eens, dat de ontsluiting van de Hanebijtershoek een 
delicate zaak is, die qua communicatie richting  samenleving en raad,  ook in de 
uitwerking van de deal, de grootst mogelijke zorgvuldigheid  verlangt ? 
Op welke wijze hebt u sinds het bereiken van het akkoord contact onderhouden 
met betrokkenen en hoe gaat u dit in het vervolgtraject communiceren?

2. Welke acties vloeien voort uit de deal tussen partijen  en welk tijdpad wordt 
daarbij nagestreefd ?



3. Is de bouwvergunning voor vervangende nieuwbouw op perceel Stationsstraat 
19 inmiddels onherroepelijk en zijn er verder geen procedurele belemmeringen 
meer om te bouwen ?  Is een tijdpad van realisering van de bouw afgesproken ? 

4. Hoe is de parkeersituatie geregeld t.a.v. het perceel Stationsstraat 19 ? Zijn er 
specifieke eisen gesteld ? Zo ja, welke eisen zijn dat ? En zo neen, hoe wordt dat 
dan opgelost ? 

4. Hoe is het parkeerbeleid in Aa en Hunze  op dit moment geregeld ? Klopt het 
dat de gemeente op dit moment als gevolg van wijziging van wet- en 
regelgeving geen parkeer eisen meer kan stellen en dat er op dat punt sprake is 
van een leemte in het gemeentelijke beleid ? Hoe denkt u dat op te lossen ?
 
5. Kan de gemeente bij eventuele reconstructie/herinrichting van de 
ontsluitingsweg nog aanspraak maken op subsidie van de provincie,  die in een 
eerder stadium in het verschiet is gesteld ? Zo nee, hoe denkt u de 
reconstructie/herinrichting te financieren ?
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